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§ 5   

Uppföljning inom äldreomsorgen - Högdalens vård- och 
omsorgsboende  

Beslut 
1. Rapporten godkänns 

2. Verksamheten övergår i egen regi fr.o.m. 2017-03-01 

 
 
 
Ärendet 
Avtal- och verksamhetsuppföljning för Högdalens vård- och 

omsorgsboende genomfördes under juni 2015. 

Verksamheten drivs på entreprenad av Vardaga (tidigare Carema 

Care) t.o.m. 2015-09-30. Därefter går driften för verksamheten över 

till Egen regi. Förvaltningen bedömer att Vardaga inte riktigt till fullo 

bedriver driften av Högdalens vård- och omsorgsboende, inom 

området äldreomsorg, i enlighet med gällande anbud och avtal.  

Avvikelserna handlar främst om brister i dokumentation för att säkra 

att insatser enligt SoL och hälso-och sjukvård genomförs.   

 Avvikelserna och bristerna följs upp vid avstämningsmöte i 

september 2015, innan verksamheten övergår i Egen regi 2015-10-01. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 31 augusti 2015. 

Dnr 442-2015-1.2.1. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Gustav Johansson m.fl.(M), Peter Backlund (FP)  

”Uppföljningen visar att Högdalens vård- och omsorgsboende i allt 

väsentligt är en mycket bra verksamhet. Bristerna i framför allt 

dokumentationen ska inte förringas men är samma kritik som 

återkommer i de flesta uppföljningar, privat som kommunalt drivet. 

Verksamheten har under åren i privat regi förbättrat sin kvalitet 

avsevärt och vi anser det beklämmande att en ny upphandling nu inte 

genomförs. Vi hoppas, för de boendes skull, att framtida uppföljningar 

påvisar att den goda kvaliteten, den hemlika miljön och det rika 

utbudet av aktiviteter som finns idag inte försämras när verksamheten 

nu återkommunaliseras.”     


